

CONTENT

Department of Criminalistics and the Theory of Investigation Activities

L. Makans

Several tactical and legal aspects of preliminary measures of searching missing persons.....	4
--	---

Department of Police Law

A. Matvejevs

Non-state subjects in police activities.....	16
--	----

Department of Criminal Law

C. A. Domocos

Guarantee of the right to silence and of the right not to contribute to one's own incrimination in Romanian criminal procedure law	25
--	----

U. Ķinis

Criminal delinquency – cyberstalking: characteristics of object and objective side.....	45
---	----

A. Kipāne

Violence in sport as research direction of sports criminology.....	63
--	----

A. Kaļva

Compensation of non-pecuniary damage caused by unlawful or unjustified restriction of liberty.....	85
--	----

Department of State Law

J. Kāršenieks

Use of judiciary system in the right of the protection of personal data.....	99
--	----

S. Svetlov

The data subject's rights and liability for violations.....	114
---	-----

СОДЕРЖАНИЕ

Отрасль криминалистики и теории оперативной деятельности

Л. Маканс

Некоторые тактические и правовые аспекты первичных мероприятий по розыску без вести пропавших лиц.....	4
--	---

Отрасль полицейского права

А. Матвеев

Негосударственные субъекты полицейской деятельности.....	16
--	----

Отрасль уголовного права

К. А. Домокос

Гарантии на право сохранять молчание и право не свидетельствовать против себя в уголовном процессе Румынии.....	25
---	----

У. Кинис

Характеристика объекта и объективной стороны преступного деяния – киберсталкинга (киберпреследования).....	45
--	----

А. Кипане

Насилие в спорте как направление исследования в спортивной криминологии.....	63
--	----

А. Кальва

Компенсация неимущественного вреда, нанесённого незаконным или необоснованным ограничением свободы.....	85
---	----

Отрасль государственного права

Я. Каршениекс

Использование судебной информационной системы в контексте права на защиту личных данных.....	99
--	----

С. Светлов

Права субъектов данных и ответственность за их нарушение.....	114
---	-----